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Přítomni: Drobil Přemysl, Fiury Roman, Jurčík Miloslav, Kuciánová Zdeňka, Hanák 

Vítězslav, Olšina Jaroslav, Políček Timoteus, Řezáč Vladimír, Scheichenostová 

Romana, Sokolínský Ivo, Vrána Martin 

Zasedání řídil:     Vítězslav Hanák, starosta obce 

Jmenováni byly ověřovatele zápisu:  pan Ivo Sokolínský a pan Timoteus Políček 

Starosta jmenoval zapisovatele zápisu: paní Mgr. Zdeňka Kuciánová 

V. veřejné zasedání bylo zahájeno v   18:02 hod. 

 

1) zahájení 

Předsedající, starosta Vítězslav Hanák, zahájil zasedání přivítáním všech přítomných  

a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a zastupitelstvo je tedy usnášení 

schopné. 

Předsedající požádal přítomné o minutu ticha za pana Pavla Badanka, se kterým se rozloučili 

závěrem minulého týdne. Pan Badanko byl v minulosti 12 let nedílnou součástí zastupitelstva 

obce.  

Předsedající dále přítomné seznámil s pořadem V. veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice a přečetl všechny body programu, které byly následující:   

1) zahájení, 

2) zpráva starosty obce, 

3) zpráva z činnosti kontrolního výboru, 

4) zpráva z činnosti finančního výboru, 

5) účetní závěrky a rozdělení výsledku hospodaření příspěvkových organizací MŠ a ZŠ 

Zborovice, 

6) povolení z výjimky počtu dětí MŠ Zborovice, 

7) rozpočtové opatření č. 5/2023, 

8) žádost, prodej, pronájem, 

9) diskuze, 

10) závěr. 
 

Předsedající vyzval k diskuzi o předloženém programu veřejného zasedání. 

Zastupitel Ivo Sokolínský navrhl zařadit jako další bod – bod s číslem č. 8) pověření člena 

zastupitelstva k sestavení systému rozdělení podpory a dotací z rozpočtu obce Zborovice. 

Paní zastupitelka Scheichenostová navrhla vyřazení bodu číslo 7) rozpočtové opatření                 

č. 5/2023 – jako důvod uvedla, že neměla dostatek času k seznámení se s rozpočtovým 

opatřením. 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s vyřazením bodu č.7) rozpočtové opatření č.5/2023. 

Pro:  3 (Olšina, Políček, Scheichenostová) 
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Proti:  8 

Zdržel se: 0 

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení pořadu V. veřejného zasedání zastupitelstva obce – včetně 

doplnění požadovaného bodu č.8) pověření člena zastupitelstva k sestavení systému rozdělení 

podpory a dotací z rozpočtu obce Zborovice. 

 

Pro:  8 

Proti:  2 (Olšina, Políček) 

Zdržel se: 1 (Scheichenostová) 

 

usnesení č. V/2023/1: Zastupitelstvo obce schvaluje program V. veřejného 

zasedání zastupitelstva obce. 

 

2) zpráva starosty obce 

Úvodem zprávy starosty obce bych rád poděkoval pracovní skupině pana Plška za rychlé 

vysazení 2.500 sazenic dubů a 500 sazenic javorů v obecním lese v Malé Debři. Sazenice byly 

vysazeny na místech, kde v minulosti došlo k úhynu vysazených jehličnanů, především z důvodu 

nepřízně klimatických podmínek.  

Souběžně s touto činností byla ze strany pracovníků obce realizována zvýšená péče o zajištění 

provozu ČOV předcházející plánované technické a technologické údržbě. Zmíním například 

úklid po sběru nebezpečného odpadu v našich obcích, který probíhal v sobotu  

1. dubna. Za přispění obecních pracovníků byly prováděny i montážní práce spojené 

s rekonstrukcí sokolovny, výměna svítidel, úklid po výmalbě a stavebních pracích. Nyní 

pracovníci provádí přípravu techniky na jarní sečení trávy. Sečení trávy bude prováděno 

v porovnání s předcházejícími lety s nižší intenzitou, tedy 2-3x ročně v návaznosti na rychlost 

a vydatnost růstu trávy. Důvodem snížení četnosti sečení je především výrazné zvýšení cen 

pohonných hmot a vládou plánovaných škrtů v rozpočtech obcí, které se dotknou samozřejmě  

i našich obcí. 

Někteří zastupitelé využili možnosti zasednout do výběrových komisí na výběr dodavatelů služeb 

a staveb u podlimitních výběrových řízeních. Děkuji paní zastupitelce Kuciánové, pánům 

zastupitelům Vránovi, Sokolínskému, Jurčíkovi, Olšinovi a Drobilovi, kteří ve výběrovém řízení 

dne 2.3., po posouzení nabídek, doporučili dodavatele na parkoviště u masny, taneční parket   

a příjezdovou plochu u sokolovny, chodníky u bytovek, a administraci VŘ na adaptaci 

autobusových garáží na novou hasičskou zbrojnici, a to na základě předložených cenových 

nabídek. Výběrová komise nedoporučila realizaci nové krytiny na šatnách TJ Pilana Zborovice. 

Další výběrová řízení se za přítomnosti některých zastupitelů uskutečnily dne 25.4.2023. 

Doporučeni výběrovou komisí byli dodavatelé stavebních prací na výstavbu dětského hřiště 
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v Medlově a stavebních prací spojených s opravu stávající podlahy v ZŠ před jídelnou. Všichni 

vybraní dodavatelé byli osloveni a byl s nimi navázán smluvní vztah.  

Mezi důležité milníky, nejen společenského dění v našich obcích, patří bezesporu 1. květen, tedy 

den osvobození od útlaku nejen naší obce Německou říší, později Velkoněmeckou říší v roce 

1945. Pietním vzpomínkám bude předcházet stavění máje a položení věnců k pomníkům 

padlých. O několik dnů později si připomeneme Den vítězství, který je souběžně připomínán 

například ve Francii, Norsku, Polsku a Slovensku.  

Na měsíc květen je kupříkladu naplánováno další, v pořadí již 5., neformální posezení s občany, 

které se, myslím, z pohledu činných zastupitelů, velmi osvědčilo, jelikož dává prostor 

k neformálnímu prodiskutování různých dotazů a připomínek každého občana, který se 

posezení zúčastní.  

Do konce června, bych rád zajistil dokončení příjezdové cesty k zadnímu vchodu sokolovny, 

která by měla mít od 1. května nového správce, stejně jako systém generálního klíče a systém 

jednotlivých přístupů.  

Měsíc červenec a srpen bude například věnován stavebním opravám v základní škole. 

Závěrem bych měl zmínit termín 19. a 20.8, kdy proběhnou hody v Medlově, a 26. a 27.8., kdy 

proběhnou hody ve Zborovicích. 

 

Zastupitelstvo obce vzalo zprávu starosty obce na vědomí. 

 

 

3) zpráva z činnosti kontrolního výboru 

Předsedající předal slovo předsedovi kontrolního výboru panu Romanu Fiurymu, který přečetl 

zprávu z činnosti kontrolního výboru. 

 

Protokol o kontrole č. 3 – KONTROLNÍHO VÝBORU – obec Zborovice 

Datum kontroly: 8.3.2023 

Místo kontroly: OÚ Zborovice 

Předmět kontroly: kontrola dokumentace ze 4. veřejného zasedání zastupitelstva 26.1.2023 

Výsledek kontroly: kontrola dokumentace ze 4. veřejného zasedání zastupitelstva 26.1.2023 

Informování občanů o konání zasedání: 

- oznámení o konání zasedání dne 26.1.2023 bylo oznámeno ve stanovené lhůtě 

- oznámení o zasedání bylo zveřejněno na úřední desce 16.1.2023 a sejmuto 1.2.2023,   

ve stanovené lhůtě se všemi náležitostmi 

- zasedání bylo svoláno po méně než třech měsících ve stanovené lhůtě, poslední 

15.12.2022 

- zápis z konání zastupitelstva byl vyvěšen na úřední desce dne 7.2.2023 a sejmut dne 

27.2.2023 ve stanovené lhůtě se všemi náležitostmi. 

- zápis obsahuje výsledky hlasování i text usnesení, zápis zveřejněn na webu obce              

ve složce: OBECNÍ ÚŘAD – ÚŘEDNÍ DESKA. 
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Navrhovaná opatření: žádná  

Doporučení kontrolního výboru: žádná 

 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí zprávu z činnosti kontrolního výboru. 

 

 

4) zpráva z činnosti finančního výboru 

Předsedající předal slovo předsedovi kontrolního výboru panu Miloslavu Jurčíkovi, který 

přečetl zprávu z činnosti finančního výboru. 

 

Zpráva z činnosti finančního výboru 2/2023 

Kontrolní výbor se sešel dne 6. března 2023 v odpoledních hodinách v kanceláři starosty obce.  

Na vyžádání poskytla účetní obce členům finančního výboru účetní doklady k provedeným 

rozpočtovým opatřením, konkrétně k rozpočtovému opatření č.1/2023, které bylo provedeno 

z pravomoci starosty dne 15.2.2023, a to příjmy +77.200,- Kč výdaje 77.200,- Kč, což byl 

přijatý transfer pro zajištění voleb prezidenta, tyto výdaje byly 100% pokryty a byly tvořeny 

odměnami členů volebních komisí pro I. a II. kolo voleb. 

Dále provedl výbor kontrolu rozpočtového opatření č.4/2023, které bylo schváleno z pravomoci 

starosty 31.3.2023, kdy byl výborem zkontrolován příjem ve výši 13.000, který byl tvořen 

sponzorskými dary na zajištění dětského karnevalu. S dárci byly sepsány darovací smlouvy, 

peníze z darů byly využity na koupi odměn pro děti, na straně výdajů v rozpočtovém opatření 

byla zkontrolován výdaj na paragrafu 6221 o výši 7.000,- Kč, což byla úhrada školních obědů 

pro děti využívající status dočasné ochrany. 

Všechny namátkově kontrolované příjmy i výdaje byly spárovány s doklady, které byly 

v průběhu kontroly předloženy. 

 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu z činnosti finančního výboru. 

 

5) účetní závěrky a rozdělení výsledků hospodaření 

příspěvkových organizací MŠ a ZŠ 

Předsedající předložil žádost Mateřské školy Zborovice, příspěvkové organizace, okr. 

Kroměříž, o schválení účetní závěrky a převedení výsledku hospodaření za rok 2022. Výsledek 

hospodaření zřizované organizace činí 101.391,39 Kč, převedeno by mělo být 81.391,39 Kč do 

rezervního fondu, 20.000,- do fondu odměn. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Nikdo se do diskuze nepřihlásil. 
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Předsedající dal hlasovat o schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření Mateřské školy 

Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž, za rok 2022 s výsledkem hospodaření 

101.391,39 Kč. 

 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. V/2023/2: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje účetní závěrku Mateřské 

školy Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž za rok 2022 s výsledkem 

hospodaření 101.391,39 Kč. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad návrhem rozdělení hospodářského výsledku, a to převodu 

81.391,39 Kč do rezervního fondu a 20.000,- Kč do fondu odměn. 

 

Nikdo se do diskuze s podnětem k projednávanému bodu nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení převedení výsledku hospodaření Mateřské školy 

Zborovice, příspěvkové organizace., okr. Kroměříž za rok 2022 ve výši 81.391,39 Kč do 

rezervního fondu, 20.000,- Kč do fondu odměn. 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. V/2023/3: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje převedení výsledku 

hospodaření Mateřské školy Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž za rok 

2022 a to 81.391,39 Kč do rezervního fondu a 20.000,- Kč do fondu odměn. 

 

Předsedající předložil žádost Základní školy Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové 

organizace, o schválení účetní závěrky a převedení výsledku hospodaření za rok 2022. 

Výsledek hospodaření zřizované organizace činí 95.743,07 Kč, převedeno by měl být 

80.743,07 Kč do rezervního fondu, 15.000,- do fondu odměn. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Nikdo se do diskuze nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření Základní školy 

Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové organizace za rok 2022 s výsledkem hospodaření 

95.743,07 Kč. 

 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 
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usnesení č. V/2023/4: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje účetní závěrku Základní 

školy Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové organizace za rok 2022 s výsledkem 

hospodaření 95.743,07 Kč. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad návrhem rozdělení hospodářského výsledku, a to převodu 

80.743,07 Kč do rezervního fondu a 15.000,- do fondu odměn. 

 

Nikdo se do diskuze s podnětem k projednávanému bodu nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení převedení výsledku hospodaření Základní školy 

Zborovice, okr. Kroměříž příspěvkové organizace za rok 2022 a to 80.743,07 Kč do rezervního 

fondu, 15.000,- Kč do fondu odměn. 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. V/2023/5: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje rozdělení výsledku 

hospodaření Základní školy Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové organizace za rok 

2022 a to 80.743,07 Kč do rezervního fondu a 15.000,- Kč do fondu odměn. 

 

 

 

6) povolení výjimky z počtu dětí MŠ Zborovice, příspěvková 

organizace, okr. Kroměříž 

Předsedající předložil zastupitelstvu k projednání žádost Mateřské školy Zborovice, 

příspěvkové organizace, okr. Kroměříž o povolení výjimky z počtu dětí na třídu. Paní ředitelka, 

žádostí ze dne 5.4.2023, požádala zřizovatele o navýšení počtu dětí a to o 1 žáka na třídu, tedy 

v celkově by to znamenalo možnost zapojení 2 x 25 žáků do předškolního vzdělávání. 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s navýšením počtu žáků v každé třídě Mateřské školy 

Zborovice, příspěvkové organizaci, okr. Kroměříž, a to na celkový počet 24+1=25 žáků ve 

třídě. 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0  

usnesení č. V/2023/6: Zastupitelstvo obce Zborovice souhlasí s navýšením počtu žáků ve 

třídách Mateřské školy Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž, a to na počet 

24 + 1 žák v každé třídě. 
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7) rozpočtové opatření č. 5/2023 

Předsedající předal slovo panu zastupiteli Jurčíkovi, předsedovi finančního výboru, aby 

přítomné seznámil se sestaveným návrhem rozpočtového opatření č. 5/2023. 

Předseda finančního výboru seznámil přítomné s návrhem rozpočtového opatření č. 5/2023. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Paní zastupitelka Scheichenostová navrhla zrušení jednání o tomto bodu z důvodu pozdního 

předložení návrhu rozpočtového opatření č. 5/2023, požadovala zdůvodnění pana předsedy 

finančního výboru, proč dostala návrh rozpočtového opatření na poslední chvíli před samotným 

hlasováním. 

Předsedající přerušil zasedání zastupitelstva obce na dobu od 18:30 – 18:50, dokud si někteří 

zastupitelé neujasní postup při pojednávání předkládaných bodů. 

Po přerušení, v 18:55, dal předsedající hlasovat o schválení rozpočtového opatření č. 5/2023 

Pro:  8  

Proti:  2 (Políček, Scheichenostová)  

Zdržel se: 1 (Olšina)  

 

usnesení č.V/2023/7: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje rozpočtové opatření 

č.5/2023. 

 

8) pověření člena zastupitelstva k sestavení systému 

rozdělení podpory a dotací z rozpočtu obce Zborovice  

Pan zastupitel Ivo Sokolínský podal návrh na pověření člena zastupitelstva obce k sestavení 

systému spravedlivého rozdělování dotací z rozpočtu obce jednotlivým žadatelům, tedy spolků, 

jednotám, žadatelům, kteří budou do konce roku 2023 a dále žádat o podporu z rozpočtu obce 

Zborovice. K pověření navrhl paní kolegyni zastupitelku Scheichenostovou, která jak uvedl má 

zkušenosti z péče o děti (dříve oddíl atletiky), tak například z duchovního života, a myslí si, že 

je nejvhodnější kandidátkou z celého zastupitelstva k vytvoření spravedlivého systému dělby 

dotačních peněz z rozpočtu obce. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Pan Michal Horák požádal při sestavování rozpočtu na následující období, aby byla v rozpočtu 

samostatně vyčíslena podpora zřizované jednotky sboru dobrovolných hasičů a samostatně 

sbor dobrovolných hasičů. Jako důvod uvedl, že zřizovaná zásahová jednotka JSDH JPO III/1 

může počítat s podporou z rozpočtu ve výši 295.000,- Kč a SDH Zborovice ve výši 123.000,- 

Kč. Ví, že jsou hasičům tyto částky sčítány na celkovou podporu SDH ve výši 418.000,- Kč,         

i když jen část jde na zajištění kulturních akcí jako jsou závody SDH, technické zajištění 

hodového koncertu, lampionový průvod, ples a další kulturní akce. 



ZÁPIS Z V. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE ZBOROVICE, KTERÉ SE USKUTEČNILO  

DNE 27. DUBNA 2023 V SÁLE SOKOLOVNY ZBOROVICE 

 
8/14

 

  

Pan Šprňa se dotazoval, jaký bude systém přerozdělení dotací.  

Paní zastupitel Řezáč uvedl, že není zatím jasné, jaká budou pravidla.  

Pan Neckař uvedl, že pokud bude rozdělování dle systému, nebude možné reagovat na 

mimořádné události.  

Paní Lýznerová uvedla, že tento systém bude jasný a průhledný.  

Pan Políček souhlasí s vypracováním systému spravedlivého rozdělení dotací z rozpočtu obce. 

Paní Kuciánová se dotázala paní zastupitelky Scheichenostové, zda souhlasí s pověřením do 

této funkce. Paní Scheichenostová uvedla, že se pokusí systém vypracovat.  

Pan Horák dodal, že každý spolek je specifický a každý spolek by měl dát nejlépe v říjnu svoje 

požadavky.  

Pan zastupitel Vrána podotknul, že není možné použit pro všechny spolky stejný koeficient, a je 

potřeba toto v systému podchytit.  

Paní Klabalová se dotázala, zda je možné vyčíslit procento z rozpočtu obce, které jde na spolky. 

Starosta odpověděl, že to bylo v minulosti prezentováno panem zastupitelem Vránou a myslí, 

že to tehdy bylo 2-3% z celkového rozpočtu obce, ale jde to jednoduše z rozpočtu dohledat            

i zpětně. 

Paní Lýznerová, předložila návrh o spolupodílení se na řešení s občany, kolik by občané dali 

na spolky, jinde to funguje, proč by nemohlo fungovat u nás. 

Pan zastupitel Jurčík komentoval návrh pana zastupitele Sokolínského, že by to stálo za 

zkoušku.  

Pan Šprňa uvedl, že tabulka finanční podpory spolků uveřejněná ve zpravodaji je zkreslená. 

Starosta na jeho popud uvedl příklad dotování TJ Pilany Zborovice v roce 2022. 

Uzeniny ples 3.000 ,- Kč, uzeniny ples 5.000,- Kč, dary na pořádané akce 7.000,-Kč, dary na 

pořádané akce 9.000,- Kč, správní poplatky 10.000,- Kč, oprava plocha tribun 240.000,- Kč, 

dotace spolku 330.000,- Kč, doplatek za elektrickou energii 43.000,-Kč, oprava střešního pláště 

nad hospodou 288.000,- Kč, oplocení areálu 244.000,-, položkový rozpočet stavby šaten 

13.000,- Kč, úhrada autobusové dopravy TJ Pilany Zborovice 76.000,-Kč. 

Paní zastupitelka Kuciánová uvedla, že v uvedeném není například zahrnuto využívání 

sokolovny, nebo spotřeba el. energie na víceúčelovém zařízením pro zimní svícení, které hradí 

obec. 

Paní Kuciánová požádala pana Políčka, aby ovládal svoji nonverbální komunikaci. Pan 

zastupitel Políček mimo mikrofony řekl paní zastupitelce Kuciánové: budu se smát vždycky, 

protože jak jste stará, tak hloupě mluvíte. 

Starosta obce, předsedající veřejnému zasedání, ukončil diskuzi, předložil zastupitelstvu návrh 

pana zastupitele Sokolínského, k pověření zastupitelky paní Scheichenostové k vytvoření 

férového systému poskytování podpory z rozpočtu obce pro jednotlivé spolky, jednoty                  

a žadatele s tím, že jej předloží v červnu na VI. veřejném zasedání k projednání. 
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Předsedající dal hlasovat o pověření paní zastupitelky Scheichenostové k sestavení systému 

udělování/poskytování podpory z rozpočtu obce Zborovice pro jednotlivé žadatele, kteří 

požádají do konce roku 2023, tak i pro následující rok 2024. Systém bude prezentován na VI. 

veřejném zasedání zastupitelstva obce Zborovice, v červnu. 

Pro:  9  

Proti:  0  

Zdržel se: 2 (Řezáč, Olšina)  

 

usnesení č. V/2023/8: Zastupitelstvo obce Zborovice pověřuje zastupitelku paní 

Scheichenostovou k sestavení spravedlivému systému udělování/poskytování podpory 

z rozpočtu obce Zborovice pro jednotlivé žadatele, kteří požádají do konce roku 2023, tak 

i pro následující rok 2024. Systém bude prezentován na VI. veřejném zasedání 

zastupitelstva obce Zborovice, v červnu. 

 

9) žádosti, prodej, pronájem 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu žádost o koupi části pozemku parc.č. 1360/9 o velikosti asi  

48 m2, v ceně 55 Kč/m2, bez DPH. Žadatelem je pan Staněk. Záměr byl řádně zveřejněn na 

úřední desce obce Zborovice i způsobem umožňujícím dálkový přístup. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Paní zastupitelka Scheichenostová se ptala žadatele, proč podal žádost, jestli to bylo z důvodů 

využití části pozemku dětmi. Pan Staněk odpověděl že pozemek bude po koupi využíván pro 

potřeby jeho rodiny. 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s prodejem části pozemku parc.č. 1360/9 v k.ú. Zborovice, 

o velikosti asi 48 m2, v ceně 55 Kč/m2 bez DPH. Žadatelem je pan Staněk. Všechny náklady 

spojené s prodejem hradí kupující. 

 

Pro:  3  

Proti:  6 (Hanák, Vrána, Sokolínský, Drobil, Olšina, Kuciánová)  

Zdržel se: 2 (Fiury, Jurčík)  

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 

 

K projednávanému bodu mimo pořad programu se přihlásil pan Staněk s dotazem, proč nebyl 

prodej schválen, předsedající mu doporučil položit případné náměty k diskuzi do bodu Diskuze. 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce žádost o koupi části pozemku parc.č. 1360/9 v k.ú. 

Zborovice, o velikosti asi 45 m2, v ceně 55 Kč/m2 bez DPH. Žadatelem je paní Vybíralová. 

Záměr prodeje byl řádně zveřejněn na úřední desce i způsobem umožňující dálkový přístup. 
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Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o schválení prodejem části pozemku parc.č. 1360/9 v k.ú. Zborovice, 

o velikosti asi 45 m2 s cenou 55 Kč/m2 bez DPH. Žadatelkou je paní Vybíralová. Všechny 

náklady s prodejem hradí kupující. 

 

Pro:  3  

Proti:  8 (Hanák, Vrána, Sokolínský, Drobil, Olšina, Fiury, Jurčík, Kuciánová)  

Zdržel se: 0 

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 

 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce žádost o koupi části pozemku parc.č. 1360/9 v k.ú. 

Zborovice, o velikosti asi 12 m2, v ceně 8 Kč/m2 bez DPH. Žadatelem je paní Vybíralová. 

Záměr prodeje byl řádně zveřejněn na úřední desce i způsobem umožňující dálkový přístup. 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Paní zastupitelka Kuciánová se dotázala, proč se hlasuje o tomto záměru v samostatné bodu    

a je cena jen 8,-Kč/m2. Starosta odpověděl, že je to z důvodu narovnání majetkových poměrů, 

jelikož se jedná o prostor mezi stávajícím bytem a obecním chodníkem, o který se obec 

dlouhodobě nestará z důvodu výsadby květin majitelkou bytu, jedná se o tzv. lunt. 

Předsedající dal hlasovat o schválení prodeje části pozemku parc.č. 1360/9 v k.ú. Zborovice,    

o velikosti asi 12 m2 s cenou 8 Kč/m2. Žadatelkou je paní Vybíralové. Všechny náklady spojené 

s prodejem hradí kupující. 

 

Pro:  7  

Proti:  0  

Zdržel se: 4 (Drobil, Sokolínský, Vrána, Olšina) 

 

usnesení č. V/2023/9: zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku parc.č. 1360/9 

v kú. Zborovice o velikosti asi 12 m2 za cenu 8,-Kč/m2 bez DPH. Kupujícím je paní 

Vybíralová. Všechny náklady spojené s prodejem hradí kupující. 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh prodeje části pozemku parc.č. 35 v k.ú. 

Zborovice, o velikosti asi 70 m2, v ceně 8 Kč/m2 bez DPH a prodeje části pozemku parc.č. 

349/1 o velikosti asi 320 m2 v ceně 55,- Kč/m2 bez DPH. Žadatelkou je paní Hudcová. Záměr 

byl řádně zveřejněn na úřední desce obce Zborovice i způsobem umožňujícím dálkový přístup. 

Předsedající dal prostor k diskuzi nad návrhem prodeje části pozemku parc. č. 35 v k.ú. 

Zborovice o velikosti asi 70 m2 v ceně 8,-Kč/m2 bez DPH. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 
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Předsedající dal hlasovat o schválení prodeje části pozemku parc.č. 35 v k.ú. Zborovice                

o velikosti asi 70 m2 v ceně 8,-Kč/m2. Žadatelkou je paní Hudcová. Všechny náklady spojené 

s prodejem hradí kupující. 

 

Pro:  1(Řezáč) 

Proti:  7   

Zdržel se: 3 (Olšina, Políček, Scheichenostová) 

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 

 

Předsedající dal prostor k diskuzi před návrhem prodeje části pozemku parc.č. 349/1 v k.ú. 

Zborovice o velikosti asi 320 m2 v ceně 55,- Kč/m2 bez DPH. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o schválení prodeje části pozemku parc.č. 349/1 v k.ú. Zborovice          

o velikosti asi 320 m2 v ceně 55,-Kč/m2 bez DPH. Žadatelkou je paní Hudcová. Všechny 

náklady spojené s prodejem hradí kupující. 

 

Pro:  1(Řezáč) 

Proti:  7   

Zdržel se: 3 (Olšina, Políček, Scheichenostová) 

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu návrh majetkoprávního vypořádání mezi obcí Zborovice   

a Zlínským krajem, návrh byl řádně zveřejněný, a to jak na fyzické úřední desce, tak způsobem 

umožňující dálkový přístup. 

Předsedají vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Přesedají dal hlasovat o předloženém návrhu majetkoprávního vypořádání, o převodu pozemku 

parc.č. 6 v k.ú. Zborovice, parc.č. 315 v k.ú. Zborovice, parc.č.449/2 v k.ú. Zborovice, parc.č. 

585 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č.589/4 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č.1468/4 v k.ú. 

Zborovice, pozemku parc.č.2437 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č.2774/1 v k.ú. Zborovice, 

z majetku obce Zborovice do majetku Zlínského kraje,  a pozemku parc.č.605 v k.ú. Zborovice, 

pozemku parc.č.1072/10 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č.1072/11 v k.ú. Zborovice, pozemku 

parc.č. 1072/12 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č.1072/13 v k.ú. Zborovice, tyto pozemku 

v režimu z majetku Zlínského kraje do majetku obce Zborovice. 

 

Pro:  10 

Proti:  0 

Zdržel se: 1 (Scheichenostová) 
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usnesení č. V/2023/10: Zastupitelstvo obce schvaluje majetkoprávní vypořádání 

pozemků, převodu pozemku parc.č. 6 v k.ú. Zborovice, parc.č. 315 v k.ú. 

Zborovice, parc.č.449/2 v k.ú. Zborovice, parc.č. 585 v k.ú. Zborovice, 

pozemku parc.č.589/4 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č.1468/4 v k.ú. 

Zborovice, pozemku parc.č.2437 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č.2774/1 

v k.ú. Zborovice, z majetku obce Zborovice do majetku Zlínského kraje,         

a pozemku parc.č.605 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č.1072/10 v k.ú. 

Zborovice, pozemku parc.č.1072/11 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č. 

1072/12 v k.ú. Zborovice, pozemku parc.č.1072/13 v k.ú. Zborovice, tyto 

pozemku v režimu z majetku Zlínského kraje do majetku obce Zborovice. 

 
Předsedající předložil zastupitelstvu žádost o dotaci ve výši 240.000,- Kč TJ Pilana Zborovice, 

která byla doručena dne 13.3.2023. Tato žádost byla součástí pracovních materiálů zastupitelů, 

které jim byly zaslány. 

 

Předsedají vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

Starosta obce navrhl, aby se o této žádosti jednalo až po sestavení systému poskytování dotací, 

který se bude projednávat na dalším zasedání zastupitelstva obce. 

Paní Scheichenostová s odložením projednání žádosti na dalším zasedání zastupitelstva obce 

nesouhlasila a uvedla, že je třeba hlasovat o tom, že se nebude žádost projednávat. Starosta 

uvedl, že tomu tak není a že dá tedy hlasovat o poskytnutí dotace. 

Pan Zastupitel Políček uvedl, že je ve střetu zájmů. 

Předsedající dal hlasovat o schválení poskytnutí dotace z rozpočtu obce pro žadatele TJ Pilana 

Zborovice ve výši 240.000,- Kč, jako příspěvek na dopravu pro trenéry mládeže. Provoz               

a údržbu areálu hřiště TJ. 

Pro:  2 (Políček, Scheichenostová) 

Proti:  5 (Jurčík, Kuciánová, Hanák, Vrána, Sokolínský) 

Zdržel se: 4 

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 
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10) diskuze 

Pan Staněk se dotazoval, proč byla jeho žádost o prodej části pozemku zamítnuta. Starosta 

uvedl, proč hlasoval proti prodeji, tím důvodem bylo, že by se případným prodejem znemožnil 

přístup k ostatním pozemkům a doporučil panu Staňkovi, stejně jako ostatním podobným 

žádostem podat žádost o pronájem části pozemku. 

Dále byla diskuze směřována k další podpoře TJ Pilany Zborovice ze strany obce. Pan 

předseda klubu Šprňa s garantem klubu panem zastupitelem Políčkem, upozornili starostu 

obce, pana Vítězslava Hanáka na skutečnost, že mají v držení pořízenou nahrávku telefonního 

rozhovoru mezi předsedou klubu a panem starostou, kde mimochodem uvedl pan starosta 

tvrzení že „…mohou hrát fotbal v .rdeli, třeba ve Zdounkách…“, načež panu zastupiteli 

Políčkovi a panu Šprňovi starosta připomněl, že předmětem udaného telefonátu byla podpora 

spolku, kdy mu předseda sdělil, že peníze si tedy sežene sám, i bez potřeby podpory 

z rozpočtu obce. Starosta následně požádal pana zastupitele Políčka, zda si mohou všichni 

společně nahrávku poslechnout přímo na probíhajícím zasedání. Pan zastupitel Políček všem 

sdělil, že nahrávku nemá u sebe, starosta jej tedy požádal o doložení nahrávky na příští veřejné 

zasedání. Dále starosta k další finanční podpoře uvedl, že necítí vhodně chování fanoušků 

fotbalového oddílu TJ Pilany Zborovice, kdy čím dál častěji slýchá od kolegů, starostů stížnosti 

na průběh fotbalových utkání. K tomuto byl panem předsedou jednoty vyzván k uvedení 

příkladu. Starosta odpověděl, že se jedná mimo jiné o vulgarismy vykřikovány nejen v průběhu 

zápasu, časté připomínky občanů bydlících v ulic například U Hřiště, kdy jsou sprostá slova 

slyšet klidně přes celou obec, a lze mimochodem identifikovat i původce těchto vulgarismů, 

 a to nejen při hře dospělých, ale často i při hře dětí, což je více než smutné. Hlasitost 

a vulgarismy fanoušků souhlasně komentovala i místostarostka obce paní zastupitelka 

Kuciánová. Pan Šprňa se na výzvu starosty, doptal jednotlivých zastupitelů na problémy, které 

mají s TJ Pilanou Zborovice. První odpovídal pan zastupitel Olšina, následně pan zastupitel 

Řezáč. Z jejich odpovědí byla jasně cítit nevyhraněnost vůči TJ Pilaně Zborovice, ale oba uvedli 

několik problémů a nastínili i jejich řešení. 

Další se do diskuze přihlásila paní Králíková s dotazem na stávající stav a průběh cyklostezky 

Zborovice / Medlov a zároveň požádala o krátkou prezentaci průběhu. Starosta souhlasil 

s možností prezentace a seznámení se stavem na dalším, nejbližším veřejném zasedání. 
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11) závěr 

 

Starosta Vítězslav Hanák poděkoval zastupitelům i hostům za účast na V. veřejném zasedání 

zastupitelstva obce Zborovice, které se uskutečnilo v sále sokolovny Zborovice. Zároveň 

všechny pozval na VI. veřejné zasedání zastupitelstva obce, které se bude konat v měsíci 

červnu. Součástí zápisu je přiložená příloha č.1 tabulka docházky a hlasování zastupitelů. 

 

Veřejné zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno 27.4.2023 ve 20:50 hodin. 

 

 

 

 

 

 

______________________      ______________________ 

Vítězslav Hanák       Ivo Sokolínský 

starosta obce        ověřovatel 

 

 

______________________      ______________________ 

Mgr. Zdeňka Kuciánová      Timoteus Políček 

místostarostka obce       ověřovatel 

 

 

______________________ 

Martin Vrána 

místostarosta obce 

 


